
Referat af bestyrelsesmøde 
Den 26.05.2021, kl. 17.00-19.00 fysisk fremmøde på skolen 
 
Tilstede: Mette Nelund, Lotte, Jan, Kim, Kristina (forældre); Mette Bak Tang (medarbejderrep.), 
Casper, Lise og Helle (ledelse) 
Afbud: Andreas, Mads 
 
Referat fra seneste møde godkendt 
 
Punkter til orientering i kort form:  

▪ Nyt fra formanden. Redegørelse under punkter til drøftelse. 
▪ Nyt fra ledelsen 
- Pr. 03.maj. sammenlægning af Virgo 3. årgang til Seyfert, Andromeda og Mælkevejen. 

Processen har været gennemført med stor opmærksomhed på at skabe gode grupper og 
trivsel i overgangen for børnene fra Virgo. Børn og forældre har været kede af at skulle sige 
farvel til Virgo, men der har været udvist forståelse for processen. Status er at 
sammenlægningen ser ud til at være gået godt, Virgobørnene er blevet godt taget imod og 
ser ud til at være faldet til i de nye hjemgrupper. De modtagende hjemgrupper har været 
glade for at få nye kammerater og en større social gruppe.  

- Reorganiseringen af hjemgrupper til årgangsbaserede fra og med 3. årgang er blevet 
velmodtaget blandt forældre, børn og personale.  

- Skoleplan med angivelse af fordeling af arbejdstid og arbejdsopgaver som nyt tiltag: I 
forbindelse med lokalaftalen på lærerområdet er Skoleplanen. Skoleplanen skal indeholde 
en redegørelse for pædagogiske udviklingstiltag for kommende skoleår, ressourcefordeling 
og prioritering, samt en redegørelse for lærernes arbejdsopgaver og estimeret arbejdstid 
hertil. Processen er gennemført i et tæt samarbejde mellem Mette Bak Tang, lærer-TR og 
ledelsen, samt med tæt kommunikation med lærerne og den samlede medarbejdergruppe. 
Skoleplanen og herunder processen er blevet velmodtaget af medarbejderne.  

- Skolen er fuldt genåbnet. Status på corona: Der er løbende enkelte smittede og hjemsendte, 
men ingen smitteudbrud på skolen. Det er alene 9. årgang der har været hjemsendt pga. et 
enkelt smittetilfælde.  

 
Punkter til drøftelse 

• Formidling af trivselsforældrenes opgave og skolens årshjul til alle nye forældre 
De nye maj børn/kommende 0. årgang er startet i de grønne galakser og hjemgrupper pr. 
03.05. Der er behov for at udsende trivselsprincipper til de nye forældre umiddelbart efter 
skolestart igen i august. 



Mette og Lise sørger for revision af de eksisterende trivselsprincipper, så de afspejler 
hjemgruppeorganiseringen i de Blå galakser.  

• Skolens 10 års fødselsdag: Ledelsen fastsætter en dato for festen og programmet drøftes på 
næste bestyrelsesmøde.  

• Hegn, skilte og de trafikale forhold på H.S. Vej og Grundtvigsvej:  
- Mette redegør for at der er truffet beslutning i UU om skiltning og hegn uden reel 

inddragelse og høring af bestyrelsen. Beslutninger rummer f.eks. ikke lukning af Henrik 
Steffensvej eller andre ønsker/forslag som er fremkommet i løbet af den tidligere proces.   

- Mette og Jan udformer skrivelse til Undervisningsudvalget og Miljø og Trafikudvalget, samt 
forvaltningen for at tilkendegive bestyrelsens indstilling til at udspillet er mangelfuldt i 
forhold til skolens/bestyrelsens tidligere udspil til løsninger.  

 
Punkter til orientering 

• Status på videreudvikling af koncept og afvikling af sidste skoledag + dimission 
- 04.06. Sidste skoledag. UVM har lavet restriktioner på gennemførelse af sidste skoledag. Der 

er nu vedtaget et program i samarbejde med 9. årgang, som inkluderer morgenmad for 
årgangen; karameluddeling i alle galakser, samt rundboldkamp med medarbejderne og 
efterfølgende frokost 

- 24.06. Dimission for børn og forældre. Invitation er udsendt 
- 25.06. 9. årgang deltager i sommerferieafslutningen for hele skolen og opsender balloner.  

 
• Fremtidens skole. Input fra Mie, Lise og Kim der deltog i workshop omkring Fremtidens 

Skole. Det var positivt at have dialog med politikere og forvaltning, og det gav lejlighed til at 
fortælle om skolens måde at drive fremtidens skole på.  

• Input fra Dialogmødet vedr. specialområdet: Dialogmødet var en orientering om planerne 
vedrørende mellemtilbud fra forvaltningen. Det gav lejlighed til kritiske spørgsmål fra 
ledelse og bestyrelser vedrørende tildeling af ressourcer i forbindelse med etablering af 
mellemtilbud.  

• Generel orientering om skolens trivselsmålinger og faglige test 
• Udarbejdelse af høringssvar vedr. mellemtilbud med frist 24.06.21. Kim udarbejder udkast 

forud for næste møde.  
 
Evt. 

- Behov for opsamling/ajourføring på arbejdsgrupper og udvalg i bestyrelsesregi.  
- Næste møde mandag 14.06.  

 
Ref. Hbj 
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